Sultanate of Oman Ministry of Health Drug Safety Center Muscat

سلطنة عُمان وزارة الصحة مركز سلامة الدواء مسقط

Circular No. 126/2025

20-12-1446 H **16**-06-2025



المحترمين

الأفاضل/ مالكي/ مديري الشركات والمؤسسات العاملة في مجال الأجهزة والمستلزمات الطبية

To All Medical Device Establishments

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،

Sub: Survey of local medical device and supplies' companies

As part of the Ministry of Health's efforts to regulate the medical devices and supplies sector, we would like to inform you that a survey campaign will be conducted for companies operating in this field in accordance with the Law on Regulating the Profession of Pharmacy and Pharmaceutical Establishments issued by Royal Decree No. 35/2015, and its Executive Regulations issued by Ministerial Decision No. 113/2020. The survey is scheduled to begin in July 2025 and will continue for the duration necessary to complete the process.

This survey aims to ensure companies' compliance with the laws and regulations governing medical devices, and to support the market's readiness to adhere to regulatory systems.

All companies operating in this sector are required to review and comply with the periodic requirements issued by the Drug Safety Center, which are available on the Ministry of Health's official website.

For any inquiries, please contact us at: med-device@moh.gov.om

Thank you for your understanding and cooperation.

الموضوع: مسح شامل للشركات المحلية العاملة في قطاع الأجهزة والمستلزمات الطبية

في إطار سعي وزارة الصحة لتنظيم قطاع الأجهزة والمستلزمات الطبية، نود الإفادة بأنه سيتم تنظيم حملة مسح شامل للشركات العاملة في هذا القطاع وذلك وفقا لما جاء في قانون تنظيم مزاولة مهنة الصيدلة والمؤسسات الصيدلانية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2015/35 واللائحة التنفيذية الصادرة بالقرار الوزاري رقم 2020/113 والمزمع بدئها في شهر يوليو 2025 وللمدة التي يقتضيها المسح.

ويهدف هذا المسح إلى التأكد من التزام الشركات باللوائح والتشريعات الخاصة بالأجهزة الطبية ودعم جاهزية السوق للامتثال للأنظمة الرقابية.

وعلى الشركات العاملة في هذا القطاع ضرورة الاطلاع والالتزام بالاشتراطات الصادرة بشكل دوري من مركز سلامة الدواء من خلال زيارة الموقع الالكتروني لوزارة الصحة.

وفي حال وجود أي استفسار، الرجاء التواصل على الايميل التالي:

med-device@moh.gov.om

شاكرين تفهمكم وتعاونك

Ph. Ibrahim Nasser Al Rashdi MAN - MIN

Director General

150 2001-2015 CERTIFIED

ص.ب: ۳۹۳ مسقط - الرمز البريدي: ۱۰۰ - هاتف: ۲۲۳۰۷۱۱۱ - فاکس: ۳۹۳ - الرمز البريدي: ۹.O. Box: 393 Muscat - Postal Code: 100 - Tel: 22357111 - Fax: 22358489

